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Abstract (en)
The dust bag (1) comprises an air-permeable filter material having an upper portion (2), a lower portion (3) and an intermediate element (4) formed
at one side. A layer (5) is formed at the edge of the upper portion, and a layer (6) is formed at the edge of the lower portion. Both the layers are
connected with each other such that a connecting seam (14) is formed. An independent claim is included for method for producing dust bag of
vacuum cleaner.

Abstract (de)
Staubsaugerbeutel (1), mit einem aus luftdurchlässigen Filtermaterial bestehenden Oberteil (2) und einem Unterteil (3) und mindestens einem
Zwischenelement (4) an einer Seite, das mit einer ersten Lage (5) randseitig mit dem Oberteil (2) und einer zweiten Lage (6) randseitig mit dem
Unterteil (3) verbunden ist, wobei die erste und zweite Lage (5, 6) an mindestens einer Verbindungsnaht (14) miteinander verbunden sind. Ferner
betrifft die Erfindung ein Verfahren zum Herstellen eines Staubsaugerbeutels (1).
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